
ABTB 111MaidEEL~M 
de Statuten van de hond met algemene stemmen werd 

aanvaard. Dank bracht de voorzitter aan al degenen die 

aan dit voorstel en de besluitvorming daaromtrent hebben 
meegewerkt. Met dit besluit is de lmkershond teen 
instelling meer 'van de ABTB' maar blijven de letters 
ABTB gehandhaafd, aangevende de relatie sedert het 
ontstaan in 1947. 
Financiële commissie 
Op basis van de nieuwe Statuten kan ter controle van dc 
financiële jaarstukken worden volstaan met een financiële 
commissie, die van haar onderzoek verslag uitbrengt aan 
de Algemene Vergadering. Besloten werd voor dit onder-
zoek de afdelingen aan te wijzen in alfabetische volgorde. 
Bijdrage Ambrosiushoeve 
Met betrekking tot de bijdragen van de imkers aan de 
financiering van de Ambrosiushoeve waren een tweetal 
zaken aan de orde. Vooreerst het voorstel van het bestuur 
van de bijdrage voor 1996, die reeds was bepaald op f5,-
per lid, alsnog te verhogen tot .r10.- per lid en dit te 
financieren uit dc reserve van de hond. Voorts een voor-
stel om de bijdrage voor 1997 te brengen op .f10.- per lid. 
Na enige toelichting ging de AV met de grootst mogelijke 
meerderheid accoord met heide voorstellen. Verheugend 
was de mededeling van penningmeester R. Veldkamp, dat 
bij de contributie-afdracht over 1996 enkele afdelingen 
reeds geheel vrijwillig de bijdrage voor de Amhrosiushoeve 
hebben verhoogd van ƒ5.- naar ƒ10.- per lid. 
Hnningzemerij 
De heer H. van Laarhoven, directeur van de Honingzemerij. 
gaf ter vergadering desgevraagd een nadere toelichting op 
de gang van raken in de Honingzemerij, waarvan de 
linkerstiond een van dc drie aandeelhouders is. Het jaar 
1995 was voor het bedrijf een zeer bijzonder jaar. 
Vooreerst was er de overname van het bedrijf van 
Casptu-  Vries te Pieterhuren en voorts was er een sterke 
stijging van dc honingprijzen op de wereldmarkt. Als 
voorbeeld noemde de heer Van Laarhoven in dit verband 
de prijs van Chinese honing. die in een periode van twee 
jaar driemaal zo duur werd. Canadese klaverhoning is op 
de wereldmarkt nauwelijks of niet meer te koop. Behalve 
deze factoren werd het bedrijf geconfronteerd mei 
toenemende kosten, met name als gevolg van eisen die in 
toenemende mate worden gesteld aan producenten of 
verwerkers van levensmiddelen, Een en ander leidt tot 
sterke druk op het bedrijfsresultaat. 
Rondvraag en sluiting 
• Dc heer J. Caris sprak namens de zusterorganisaties in 

Limburg, en Brabant woorden van dank voor de 
uitnodigingen de goede samenwerking en 
complimenteerde de Bond in hetABTB-gebied met de 
goede vergadering en belangrijke besluiten. 

• De heer Blanken, voorzitter van de afdeling Over-
Betuwe. attendeerde op de wildgroei in het bijenteelt-
onderwijs en vroeg hiervoor de aandacht van het bestuur. 

• De heer A. de Ruijter. directeur van de Ambrosiushoeve. 
gaf desgevraagd een toelichting op hei functioneren van 
het Proefbedrijf en het streven naar een betere PR_ 

• De voorzitter, de heer Hollander, sloot al' met woorden 
van dank voor een goede en constructieve vergadering. 
gehouden in een prettige sfeer door de medewerking van 
alle aanwezigen. 

Heidebeheersdag 1996 
J. Beekman 
Wederom een geslaagde dag, deze beheersdag 
op24 februari op de Strahrechtseheide te Heeze. Goed 
gereedschap en prima begeleiding door de opzichter 
SBB, dhr. T. Bus.seler. Het weer was buiten 
verwachting goed te noemen. de grond nog bevroren, 
zodat we overal goed bij konden komen. Zeer veel 
dennen (opslag) en herken zijn dan ook gesneuveld. 
Een dag waar ook de onderlinge verstandhouding en 
het van gedachten wisselen over diverse zaken aan de 
orde komen. Bovenstaand is, zoals u begrepen heeft, 
alleen maar een positief geluid. 

Toch wil ik hier enkele negatieve opmerkingen maken. die 
uiteraard niet gelden voor de mensen die aanwezig waren. 
Ten eerste: In 1995 hebben 24 verenigingen met ± 430 
bijenvolken op dc heide gestaan. 
Ten iweede: Door de Strabrechiseheidecommissie zijn 18 
verenieingen aangeschreven om mee te helpen met het 
beheerswerk (verenigingen aangesloten bij de kring Z.O.-
Brabant). Het resultaat was bet volgende: 
Er waren 14 mensen aanwezig verdeeld over vier 
verenigingen. één vereniging en drie leden hebben zich 
afgemeld. Een .:eer bedroevend resultaat. 
Imkers hebben niet de regelmaal van de klok aanmerkingen 
over dc bijenweide, men doet niets. Maar wat doet de 
imker zelf' HOU krijgt de kans om mee te helpen, maar 
komt gewoon niet, zelfs na een oproep van een groep die 
hel :.eer goed voor heeft met de heide. 
lmkers/verenigingen die in 1996 bijenvolken plaatsen op 
de Strabrechtseheide, krijgen allemaal een uitnodiging om 
mee te helpen aan het beheerswerk. nok verenigingen die 
niet lid zijn van de BvB NCB. Stuur naar deze dag een 
paar mensen, een auto vol zijn er al vier per vereniging en 
laat niet alles weer over aan een paar altijd aanwezige 
imkers. leerkers doe iets! neem e.e.a. in uw agenda op voor 
het jaar 1997 ( februari). 

Van de bestuurstafel (1) 
J. Beekman 
Dc vergadering van het Bondsbestuur heeft 
plaatsgevonden op I februari 1996. De volgende zaken 
zijn o.a. aan de orde geweest: 
• Suikerrekening 1995. Omdat men de kosten van vracht 
en distributie aan de hoge kant vindt, is gevraagd deze te 
specificeren. Hier kan het volgende over worden gezegd: 
distributie en vervoer naar bepaalde afleveringsadressen 
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de Statuten van de bond met algerncne stemmen wcrd 
aanvaard. Dank bracht de voorzittcr aan al degencn die 
aan dit voorstel en de be luitvorming daaromtrent hcbbcn 
meegcwe rkt. Met dit besluit is de Imkcrsbond gee n 
inste llin" meer 'van de ABTB · maar blijven de leners 
ABTB g~handhaafd , aangeve nde de relatie sedert het 
ont taan in 1947. 
Financiele commissie 
Op basis van de nieuwe Statu ten kan te r controle van d~ 
financie le j aarstukken worden volsraan met ecn fi nanciele 
commissie, die van haar onderzoek verslag uitbr ng l aan 
de Algeme ne Vergadering. Be !olen werd voor dit onder
z.oek de a fdelingen aan te wijzen in a lfabctische volgorde. 
Bijdrage Ambrosius hoeve 
Met betrekking rot de bij dragen van de imkers aan de 
financiering van de Ambros io hoeve waren een tweetal 
zaken aan de orde. Vooreerst bet voorstel van het bes tuur 
van de bijdrage voor 1996, die reeds was bepaald op f 5,
per lid, alsnog te verhogen tot f l 0,- per lid en dit te 
finan cieren uit de reserve van de bond . Voorts een oor
stel om de bijdrage voor I 997 te brengeo op f I 0,- per l ~d . 
Na ni oe toelichting g ing de A V met de g roots t mogehjkc 
meerderhe id aecoord met beide voor tellen. Verbeugend 
was de mededcling va n penningmeester R. Ve ldkamp, dat 
bij de contribulic-afdracht over 1996 enke le afdelingen 
reeds geheel vrijwillig de bijdrage voor de Ambrosiushoeve 
hebben verhoogd van f5,- naar f 10,- per lid . 
Honingzemerij 
De heer H. van Laarho en. directeur van de Honingzemerij . 
gaf ter vergadering desgevraagd een nadere toelichting op 
de gang van zaken in de Honingzemerij, waarvan de 
lrnkersbond een van de dri e aandeel houders is. Het jaar 
I 995 was voor het bedrij f een zeer bijzonder jaar. 
Vooreerst was er de overn ame van het bedrijf van 
Ca par Vries te Pieterburen en voorts was er een sterke 
lijg ing van de honingprijzen op de wereldmarkt. Als 

voorbeeld noemde de heer Van Laarhoven 111 d1 t verband 
de prijs van Chinese honing. die in een periode van twee 
jaar driemaal zo duur werd. Canadese klaverhonmg 1 op 
de were ldmarkt nauwelijks of nier meer le koop. Behalve 
deze fae toren werd het bedrijf geeonfronteerd mel 
toenemende kosten. mel name als gevo lg van eisen d ie in 
toenemende mate worden ge te ld aan producenlen of 
erwerkers va n levensmiddelen. Een en ander leidt tot 

sterke druk op het bedrijfsresu ltaat. 
Rondvraag en sluiting 
• De heer J . Caris sprak namen de zusterorganisa ties in 

Limburg en Brabant woorden van da nk voor de 
\ uitnodiging en de goede samenwerking en . 

corn plimenteerde de Bond In hetABTB-gebiedmet de 
goede vergadering e n belang1ijke beslui te n. 

• De heer Blanken, voorzitter van de afde ling Over
Betuwe. attendeerde op de wildgroei in het bijenteelt
ond~Iwij s e n vroeg hiervoor de aandacht van het bestuu r. 

• De heer A. de Ruijter. directeur van de Ambrosiushoeve. 
ga f desgevraagd een roeli chting op het funct ioneren van 
her Proefbedrijf en het streven naar een belere PR . 

• De voorzitter. de heer Holl ander. sloot af met woorden 
van dank voor een goede en constructieve vergadering. 
gehouden in een prett ige sfeer door de medewerki ng van 
aile aanwezigen. 

Heidebeheersdag 1996 
] . Beekman 
Wederom een geslaagd e dag, deze beheer sdag 
op24 februari op de Strabrechtseheide te Heeze. Goed 
oereedschap en prima begeleiding door de opzichter 
SBB, dh1·. T. Busseler. Het weer was buiten 
verwachting goed te noemen , de grond nog bevroren, 
zodat we overal goed bij konden komen. Zeer veel 
dennen (opslag) en be rken zijn dan ook gesneuveld. 
Een dag waar ook de onderlinge verstandhouding en 
het va n oedachten wisselen over diverse zaken aan de 
orde k01~1en. Bovenstaand is, zoals u begr epen heeft, 
aileen maar een positief geluid. 

To h w il ik hi r enkc le negatieve opmerkingen make n, die 
uiteraard niet gelde n voor de mensen die aanwezig waren. 
Ten eerste: In 1995 hebben 24 verenigingen met± 430 
bijenvolken op de heide ges taan . . . .. 
Te n tweede: Door de SLrabrechtseheidecommi. s1e ZIJn 18 
vereni g ingen aangeschreve n om mee te he lpen met het 
beheerswcrk (verenigingen aangeslote n bij de knng 2 .0 .
Brabant). Het resultaat was heL volgende: 
Er waren 14 menscn aanwezig verdeeld over vier 
verenigi ngen, een verenig ing en drie leden hebben zich 
afgemeld. Een zeer bedroevend resultaat. . 
lmkers hebben met de regelmaat van de klok aanmerkmgen 
over de bijenweide, men doet niels. Maar wat doet de 
imker ze lf'? Hij/z.ij krijgt de kans o m mee te helpen, rna~r 
komt gcwoon niet, zelfs na een oproep van een groep d1e 
het ~eer goed voor heeft mel de heide. 
lmkers/veren ig ingen d ie in 1996 bij en volke~ pla~tsen op 
de Stra brechtseheide. krijgen allernaal een UILnodigmg om 
mee le he lpe n aan het beheerswerk. ook verenigingen di e 
niet li d zijn van de BvB C B. Stuur naar deze dag een 
paar mensen. een auto vo l z. ij n er al vier per vereni ging en 
laat nie l a lies weer over aan een paar altijd aanwez1ge 
imkers. !mkers doe iets' neem .e.a. in uw agenda op voor 
hel jaar 1997 (februari). 

Van de bestuurstafel (1) 
]. Beekman 
De vergadering van hel Bon lsbestuur heeft 
plaatsgevonden op I feb ru ari 1996. De vo lgende zake n 
zij n o.a. aan de orde geweest: 
• Suikenekening 1995. Omdat men de kosten van vrac ht 
en distri butie aan de hoge ka nt vindl. is ge raagd dez le 
speci fi ceren. Hier kan het volgende ove r worden gezegd: 
di stributie en vervoer naar bepaalde anevering adress n 
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wordt door de Honingzemerij uitbesteed en de kosten 
worden uiteraard verrekend in de kiloprijs van de suiker. 
Als de verenigingen zelf de suiker moeten ophalen, werkt 
dit voor de verenigingen/linkers prijsverhogend. De 
suikerlevering door de HZ is een service naar de imkers, 
zonder winstoogmerk. Specificatie vervoerdistributiepost 
is in deze niet relevant. 
• Verzekering imkers: 
Dit is een steeds wederkerende vraag. Nu naar aanleiding 
van het artikel in Bijen met betrekking tot het verwijderen 
van wespen- of hommelnesten. Is men hij de Bond 
verzekerd als deze werkzaamheden worden uitgevoerd en 
men uit een boom, van het dak of van een ladder valt? 
Nee. men is voor dit soort activiteiten niet hij de Bond 
verzekerd, ook niet als men dil doet in verenigingsverband. 
Hiervoor moet de vereniging/imker een Ongevallen-
verzekering afsluiten. Raadpleeg uw verzekeringsagent. 
De besturen van de aangesloten verenigingen zijn hij de 
Bond verzekerd voor aansprakelijkheid door derden. bij 
ongevallen/schaden en dergelijke natuurlijk de bijen-
houderij betreffende in al haar facetten. bij activiteiten van 
hun vereniging. In het geval dat leden van hun bestuur op 
dracht krijgen werkzaamheden op bijenmarkten te 
verrichten en er zou door toedoen van deze leden schade 
veroorzaakt worden, zijn zij alleen medeverzekerd als er 
een bestuurslid aanwezig is. Zie voor verdere richtlijnen 
verzekering achter op de prijslijst van de HZ 1996. 
• Overleg met vertegenwoordigers van de V1B. 
Dit is de Vlaamse Imkersbond (België). Voorlopig is een 
vorm van samenwerking/uitwisseling op het gebied van de 
Algemene Vergadering, Studiedag en de Belgische 
Imkersdag afgesproken. 
• Algemene vergadering 1996 
Het concept jaarverslag en de verdere stukken zijn aan de 
leden van het Bondsbestuur ter beoordeling aangeleverd. 
Planning voor het verzenden van de diverse stukken naar 
de verenigingen is opgesteld. Verenigingsvoorstellen zijn 
besproken, preadviezen zullen worden opgesteld. In 
verband met het 75-jarig bestaan van de Bond zijn 
voorstellen gedaan en deze zullen worden uitgewerkt. 
• Tuinidee 1996 op 29 februari t/m 3 maart 
- Planning bezetting stand is opgesteld. 
- Inrichten stand met als thema '75 Jaar Natuurbehoud' 
door en met imkers wordt door de leden Bondsbestuur 
verder uitgewerkt. De teksten en dergelijke moeten ook 
gebruikt kunnen worden op de Algemene Vergadering. de 
Opendag van de 'Vrienden AH' en de Studiedag. 
• Voortgang onderzoek spuitsehade Boeket e.o. 
De A1D heeft een voorzichtige voortgang gemeld, men 
maakt vorderingen. Het Bondsbestuur heeft een financiële 
bijdrage voor het onderzoek toegezegd. met inachtneming 
van de eerder gevolgde procedure. 
• Tariefafspraken voor 1996 zijn gemaakt met 
betrekking tot het gebruik van kantoorruimte, 
typecapaciteit en vergaderruimten binnen het gebouw 
van de NCB. 
• Subsidie door de NCB aan de Bond van Bijenhouders 
is voor 1995 toegezegd. Dit na overleg door en niet het 
hoofdbestuur van de NCB. 
Wie vragen/opmerkingen heeft over het bovenstaande kan 
contact opnemen met de secretaris dhr. J. Beekman, 013-
5836350 (alleen op maandag van 8.30-17.00 uur). 

Van de bestuurstafel (2) 
J. Beekman 
De vergadering van het voltallig bestuur vond plaats ten 
huize Havermams te Dorst op 13 maart 1996. De volgende 
zaken zijn besproken: 
• Resultaat Tuinidee 1996 
Deze voorlichtingsactiviteit in de Brabanthallen te 
s Hertogentxisch van 29 februari Uni 3 maart 1996 is met 
een klein positief saldo afgesloten. Aanmeldingen van 
mensen die buiten het werkgebied van de BvB NCB 
wonen en belangstelling toonden om met hijenhouden te 
beginnen, zijn aangemeld hij collega hijenhoudersbonden. 
• Algemene vergadering 1996 
- het Jaarverslag 1995 is aangepast. 
- de rekening 1995 en de balans zijn doorgenomen. 
- de begroting 1997 is besproken en door het 

Bondsbestuur akkoord bevonden. 
- De uitnodigingen voor de verenigingen, de adviseurs en 

de speciale genodigden worden in week 12 verzonden. 
- In verband niet het 75-jarig bestaan van de Bond wordt 

als speciale gast en spreker rector Merkx uitgenodigd. 
• Imkersonderwijs 
Het Bondsbestuurslid dhr. J. Janssen heeft een analyse 
gemaakt met betrekking tot de inikerscursussen bij de 
Imkersbond ASTB, LLTB en NCB. Het resultaat zal naar 
de heide andere imkersbonden gestuurd worden en is 
binnen de BvB NCB besproken. 
Een positieve ontwikkeling is dat de cursus Verzorgen 
bijenteelt aangeboden wordt bij diverse AOC's tegen een 
prijs van ƒ164,- en een cursusduur van 36 uur. Vraag 
hiernaar hij uw cursusorganisator! De prijs is exclusief 
eventuele koffie. 
• Stemrecht aandeelhouder Honingzemerij 
Machtiging om te stemmen op de aandeelhoudersvergade-
ring van 22 mei a.s. is besproken en de leden van het 
Bondsbestuur hebben dhr. C. Roeien en J. Beekman 
gemachtigd, conform artikel 12 lid 2 van de Statuten 
Honingzemerij. 
• Ingezonden honingmonsters m.b.t. AVB. 
De door de besturen van de imkersorganisaties ingezon-
den honingmonsters naar een laboratorium te Lelystad om 
deze te laten onderzoeken of er latent AVB aanwezig is, 
heeft gelukkig een negatief resultaat opgeleverd. 
• Brief Texel m.b.t. de Texelse bij 
De imkers op Texel zijn bang dat er bijenvolken op Texel 
geplaatst zullen worden door 'aan de wal imkers'. nu het 
vervoersverbod naar Texel is opgeheven omdat de Bijen-
wet is opgegaan in de Gezondheids- en Welzijnswet voor 
Dieren en alle bepalingen uit de oude Bijenwet zijn 
vervallen. Ze zijn bang dat bijenvolken de eigenschappen 
van de Texelse bij zullen beïnvloeden. Het Bondsbestuur 
vindt dit een zaak voor de Bedrijfsraad. 
• Op deze laatste bestuursvergadering vóór de Algemene 
Vergadering. is afscheid genomen van dhr. Weijenhorg 
die niet herkiesbaar is voor een bondsbestuursfunctie. 

Heeft u vragen/opmerkingen over bovenstaande raken 
neemt ir dan contact op met de secretaris J. Beekman. 
013-5836350 (alleen op maandag van 8.30-16.30 uur). 
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wordt door de Honingzemerij uitbesteed en de koslen 
worden uiteraard verrekend in de ki loprijs van de suiker. 
A Is de verenigingen zelf de suiker moeten ophalen," erkl 
dit voor de verenigingen/imkers prijsverhogcnd. De 
suikerlevering door de HZ is een service naar de imkers, 
zomJ.er winstoogmerk. Specificalie vervocrdistributicpost 
is in deze niet: relevant. 
• Verzekering imkers: 
Dit is een steeds wederkerende vraag. Nu naar aanleiding 
van het. an ikel in Bijen met. betrekking tot het verwijderen 
van wespen- of hommelnesten. Is men bij de Bond 
verzekerd als deze werkzaarnheden worden uitgevoerd en 
men uit een boom, van het dak of van een ladder vall? 
Nee. men is voor dit soorl. activiteiten niet bij de Bond 
verzekerd, ook niet als men di t doet in verenigingsverband. 
Hiervoor moet de vereniging/imker een Ongevallen
verzekering afsluiten. Raadpleeg uw verzekeringsagent. 
De beswren van de aanges lot.en verenigingen zij n bij de 
Bond verzekerd voor aansprakelijkheid door derden, bij 
ongeval len/ chaden en dergelijke natuu rlijk de bijen
houderij betreffende in al haar facetten, bij activiteiten van 
hun vereniging. ln het geval datleden van· hun bestuur op 
dracht k.rijgen werkzaamheden op bijenmarkten te 
verrichten en er zou door LOedoen van deze leden schadc 
veroorLaakt worden. zijn zij aileen medeverzekerd als er 
een best uurslid aanwezig is . Zie voor verdere richtlijnen 
verzekering achter op de prijslijst van de HZ 1996. 
• O verleg met vertegenwoordigers van de VIB. 
Dit is de Vlaamse Jmkersbond (Belgie). Voorlopig is een 
vorm van samenwerking/uitwisscli ng op het gebied van de 
Algemene Vergadering, Studiedag en de Belgische 
Imkersdag afge~proken. 
• Algemene vet·gadering 1996 
Het concept jaarverslag en de verdere stukken zijn aan de 
!eden van het Bondsbestuur ter beoon.leling aangeleverd . 
Planning voor het verzenden van de diverse stukken naar 
de verenigingen is opgest.eld. Ve renigingsvoorstellen zijn 
besproken. preadviezen zullen worden opgesteld. In 
verband met het 75-jarig bestaan van de Bond zijn 
voors te llen gedaan en deze zullen worden uitgewerkt. 
• Tuinidee 1996 op 29 februari tim 3 maart 
- Planning bezetting stand is opgesteld. 
- lnrichten stand met a ls thema '75 Jaar Natuurbehoud ' 
door en met imkers wordt door de !eden Bondsbestuur 
verder uitgewerkt. De teksten en dergelijke moeten ook 
gebruikt kunnen worden op de Algemene Vergadering, de 
Opendag van de ·vrienden AH' en de Studiedag. 
• Voortgang onderzoek spui tschade Boeke! e.o. 
De AID heeft een voorzichtige oortgang gemeld . men 
maakt vorderingen . Het Bondsbesluur heeft een financiele 
bijdrage voor her onderzoek toegezegd. met inachtneming 
van de eerder gevolgde procedure. 
• Ta riefafspraken voor 1996 zijn gemaakt met 
betrekking tot het geb ruik van kantoorruimte, 
typecapaci teit en vet·gaderruimten binnen het gebouw 
van de NCB. 
• Subsidie doo•· de 1CB aan de Bond van Bijenhouders 
is voot· 1995 toegezegd. Dit na overleg door en met het 
hoofdbestuur van de NCB. 
Wie \-ragen/opmerkingen heeft O\'er he! bovenstaande kan 
contact opnemenmer de secretaris dhr. J. Beekman, 013-
5836350 (a ileen op maandag van 8.30-17.00 uur). 
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Van de bestuurstafel (2) 
]. Beekmau 
De vergadering van het voltallig bes tuur vond plaats ten 
huize Ha vermans te Dorst op 13 maart 1996. De volgende 
zakcn zijn bcsproken: 
• Resultant Tuinidee 1996 
Deze voorlichringsactiviteit in de Brabanthallen te 
' Hertogenbosch van :29 februari tim 3 maart 1996 is met 
een klein positief saldo afgesloten. Aanmeldingcn van 
mensen die buiten het werkg bied van de BvB NCB 
wonen en belangstelling too~nden om met bijenhouden te 
beginnen, zijn aangemeld bij collega bijenhoudersbonden. 
• Algemcne vergadering 1996 
-bet Jaarverslag 1995 is aangepast. 
- de rekening 1995 en de balans zijn doorgenomen . 
-de begroting 1997 is besproken en door hel 

BondsbesLUur akkoord bevonden . 
-De uitnodigingen voor de verenigingen, de adviseurs en 

de speciale genodigden worden in week 12 verzondcn. 
- In verband met het 7 5-jarig bestaan van de Bond wordt 

als speciale gast: en spreker rector Merkx uitgenodigd. 
• lmkersonderwijs 
Het Bondsbestuurslid dhr. J. Janssen heeft een analyse 
g maakt met betrekking tot de imkerscursussen bij de 
lmkersbond ABTB. LL TB en NCB . Het re ultaat zal naar 
de beide andere imkersbonden gestuurd worden en i 
binnen de BvB NCB besproken. 
Een positievc ontwikkeling is dar clc cursus Verzorgen 
bijenteelt a:mgeboden wordt bij diverse AOC's tegen een 
prijs van fl64,- en een cursusduur van 36 uur. Vraag 
hiernaar bij uw cursusorga nisator! De prijs is exclusief 
eventue le koffie. 
• St.emrecht aandeelhouder Honingzemerij 
Machtiging om le stem men op de aandeelhoudersvergade
ring van 2::! mei a.s. is besproken en de !eden van het 
Bondsbestuur hebben dhr. C. Roelen en J. Beekman 
gemachtigd, conform art ike! 12 lid 2 van de Statu ten 
Honingzcmerij. 
• lngezonden honingmonsters m.b.t. A VB . 
De door de besturen van de imkersorganisaties ingezon
den honingmonsters naar een laboratorium te Lelystad om 
deze te Iaten onderzoeken of er latent A VB aanwezig is , 
heeft gelukkig een negatief resultaat opgcleverd. 
• Brief Te el m.b.t. de Texelse bij 
De imkers op Texel zijn bang dater bijenvolken op Te ·el 
geplaatst zu llen worden door ' aan de wal imkers'. nu het 
vervoersverbocl naar Texe l is opgeheven omdat de Bijen
wet is opgegaan in de Gezondheids- en Welzijnswet voor 
Dieren en aile bepalingen uit de oude Bijenwet zijn 
verva llen. Ze zijn bang dat bijenvolken de eigenschappen 
van de Texelse bij zullen be"invloeden. Het Bondsbestuur 
vindt dit een zaak voor de Bedrijfsraad. 
• Op deze laatste bestuursvergadcring v66r de Algemene 
Vergadering. is afscheid genomen van dhr. Weijenborg 
die niet herkiesbaar is voor een bondsbestuursfunctie. 

Heeft 11 \·ragen/opmerkingen O\'er bol'ensraande :aken 
neemt 11 dan. contact op met de secrelaris J. Beekman, 
0/3-5836350 (aileen op maandag van 8.30- 16.30 uur). 


